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Abstract (en)
[origin: US4741332A] A protective breathing equipment for a crew member of an aircraft comprises a demand regulator supplied with pressurized
oxygen and with dilution air taken from the living space of the crew. The regulator is connected to a breathing mask for the crew member. A
protective hood supplied with filtered ventilation air is provided for location over the head of the crew member. The regulator has a housing
containing the regulating mechanisms and an intake for dilution air and is surrounded by a case defining a protective space about the housing. The
space is fed with filtered air under an overpressure of the same order as that which prevails in the hood.

Abstract (fr)
L'équipement, assurant la protection NBC, par exemple pour les pilotes de combat, comprend un régulateur à la demande (24) alimenté en oxygène
sous pression et prélevant de l'air de dilution dans l'habitacle. Ce régulateur est relié à un masque respiratoire (14). L'équipement comporte
également une cagoule de protection (10) munie d'un clapet de réglage de la pression. Le régulateur comporte un boîtier (46) délimitant un espace
de protection autour d'un carter contenant les mécanismes et muni de l'entrée d'air de dilution. Cet espace est alimenté en air filtré sous une
surpression du même ordre que celle qui règne dans la cagoule par prélèvement sur les moyens d'alimentation (42) de la cagoule.
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